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Amerika’da iyi ve kötü eğitim 
yapan üniversiteler var

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

25 Aralık 2012 tarihli yazısıdır.

2’DE

Türkiye’nin Ortadoğu 
Politikası üzerine... 

2’DE

Türkiye artık dünya 
gündemini belirleyen 

ülkeler arasına girecek4’TE

“Dünya’da ve Türkiye’de ekonomik 
kalkınmanın en temel ağırlıklı enerji 
girdisi olan petrole, gün geçtikçe daha fazla 
gereksinim duyuluyor. Dünya nüfusunun 
artması ve teknolojinin gelişimi ile birlikte 
enerji tüketiminin de artışı, petrol sektöründe 
yaşanan gelişme ve değişimlerin yakından 
izlenmesini zorunlu hale getiriyor.                                                                         

Petrol günümüz dünya ekonomi ve 
siyasetinde tartışılmaz bir öneme sahip. 
Kullanım alanının yaygınlığı arz-talep dengesi 
içinde bu ürüne bağımlılığı artırdı ve sonuçta 
petrol, dünyadaki diğer enerji kaynaklarından 
ayrılarak stratejik bir konuma geldi. 

18 yaşındaki Kaliforniyalı kız 
öğrenci ile konuştum:

İyi eğitim yapan üniversiteler, özel 
üniversitelerdir. Özel üniversiteler 
çok pahalı olmasına rağmen bu 
üniversitelere imtihanla girilir. 

Nurgül BALCIOĞLU 
AFS programı çerçevesinde 

şehrimizde eğitim gören Malezyalı 
Harızan Hashım’dan sonra ABD’li 
Fiona Adamson’la konuşuyoruz.

Sanko Holding Yönetim Kurulu 
Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, 
Türkiye için "açılmaz, kapalı" denilen 
Avrupa Birliği kapısının aralandığını 
bildirdi. Konukoğlu, AB uyum 
yasalarının birbiri ardına çıkarılması 
sonucunda üyelik için müzakere 
tarihi alınmasına yönelik haklı 
beklentilerin gerçekleştiğini belirtti.

Ülkenin içinde bulunduğu ekonomik krizden etkilenen Antep esnafı tepkili: 
“Enflasyon var, tüketilen her şeyde zam var, elektrikte zam var, temel gıdada zam var, mali 

denetimlerde zam var, bugüne kadar görmediğimiz maliyecilerimizi her gün görür olduk”

Esnaf pahalılıktan, vatandaş alım 
gücünün düşmesinden şikayetçi

En büyük gider kalemlerinden birinin elektrik olduğuna dikkat çeken esnaf, zorlu 
günlerden geçilirken devletten ve belediyeden destek bekliyor, bir çıkış yolu arıyor. 

İnsanlarda para yok
Uzun yıllardan beri esnaflık 

yaptığını dile getiren Ethem Ergün, 
satışların çok düşük olduğuna dikkat 
çekti. ‘’Ürünler pahalı ve halkın alım 
gücü düştü. Çünkü insanlarda para 
yok. Kimse alışveriş yapmıyor, yapan 
da zaruri ihtiyaçları dışında hiçbir 
şey almıyor’’ ifadelerini kullandı.

Çarkımızı döndürecek 
kadar para kazansak 

yeter diyoruz

Satışların azalmasından 
dert yanan Ergün, ‘’Satışların 
düşmesinin nedeni pahalılık. Yani 
fiyatların çok yüksek olması. Diğer 
sebep ise Suriyelilerin piyasadan 
çekilmesi ve faizlerin yüksek 
olması. Bunun yanı sıra geçmiş 
yıllarda düğüne giden bayanlar 
alışveriş yaparken şimdi alışveriş 
yapmıyorlar, evindekiler ile idare 
etmeye çalışıyorlar. Çarkımızı 
döndürecek kadar para kazansak 
yeter diyoruz’’ şeklinde konuştu.

Gaziantep Emniyet Müdürlüğü Trafik 
Denetleme Şube Müdürlüğü, kent genelinde 
araç, servis ve diğer denetimlerin yanı sıra 
motosiklet denetimlerini sürdürüyor. Her 
gün şehrin farklı noktalarında denetim yapan 
ekipler, trafik kurallarına uymayanların 
gözünün yaşına bakmıyor.

8 Temmuz tarihinde yapılan denetimlerde 
346 motosiklet sürücüsüne toplamda 1 
milyon 283 bin 788 TL cezai işlem uygulandı. 
Gaziantep Valisi Kemal Çeber, vatandaşların 
huzuru için şok denetimlerin devam edeceği 
sinyalini verdi. Haber Merkezi 

346 motosiklet sürücüsüne 
1 milyonun üzerinde ceza 

Buğday ve arpaya ton başı destek ödeme desteği arttırılmalı

Hububatta istenilen rekoltenin elde edilemediğini sözlerine ekleyen Ziraat Mühendisi Gökhan 
Keskinsoy, ‘’Olumsuz tablonun ortadan kaldırılması ve rekoltenin düştüğü de göz önünde 

bulundurularak acilen açıklanan alım fiyatlarının revize edilerek, buğday için ton başına bin 750 
lira, arpa için ton başına 750 lira fark ödemesi desteğinin artırılması gerekiyor’’ dedi. 

Bahar aylarında yağışların 
düzensiz ve geç gelmesi, 
akabinde sıcaklıkların aniden 
yükselmesinin bazı bölgelerde 
bitkide dane oluşumunu olumsuz 
etkilediğini dolayısıyla ani sıcaklık 
değişimlerinin bitkiyi strese 
soktuğuna dikkat çekti. Keskinsoy, 
‘’Yaşanan küresel iklim değişikliği 
sonucunda ülke genelinde olduğu 
gibi Gaziantep’te de hububatta 
rekolte kaybı yaşanmasına neden 
oldu. Dolayısıyla çiftçileri büyük 
umutlarla başladığı hububat 
hasadını hayal kırıklığı ile 
sonlandırdı’’ ifadelerini kullandı. 

Keskinsoy, ‘’Açıklanan müdahale 
alım fiyatında olduğu gibi bazı 
bölgelerde verimde de umduğunu 
bulamayan çiftçilerimiz bir sonraki 
sezona hazırlık yapmak konusunda 
tedirgin. Serbest piyasada arpa 
fiyatları müdahale alım fiyatı 
açıklanmadan önceki fiyatlara göre 
yüzde 7,7, buğday fiyatları ise yüzde 
6 oranında geriledi’’ tespitinde 
bulundu. 

Antep fıstığı bölge ekonomisi
için vazgeçilmez bir tarım ürünü

Gaziantep Ticaret 
Borsası Başkanı Mehmet 
Akıncı, INNOFOOD 
projesi kapsamında 
Gaziantep’e kazandırılan 
Pilot Ölçek Antep 
Fıstığı İşleme Tesisinin, 
fıstığın ileri teknoloji 
ile işlenip kalite ve gıda 
güvenliğinin en üst 
seviyede tutulmasına 
katkı sağladığını söyledi. 4’TE

20 milyon insanı hüsrana 
uğratarak hayal kırıklığı yaşattılar

Anadolu Sağlık Sen Genel Başkanı 
Necip Taşkın, 2024 yılı ikinci döneminde 
memura yüzde 19.31 değil, yüzde 10 zam 
yapıldığını belirtti. 4’TE

Orta hasarlı binaların
ruhsat sorunu çözülmeli

6 Şubat Kahramanmaraş depremleri sonrasında 
kent merkezinde ve ilçelerde binaların birçoğu orta 
hasarlı olarak kayıtlara geçti. Ancak belediyeler, 
orta hasarlı binalara ruhsat vermediği için 
güçlendirmeye yapılamıyor. Bu konuda muzdarip 
olanlar belediyeye çağrıda bulunarak sorunun 
çözüme kavuşmasını istedi. 4’TE

Antep’te nitelikli 
dolandırıcılık operasyonu
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 19 

ilde “nitelikli dolandırıcılık” suçuna 
yönelik düzenlenen "Düğüm-1" 
operasyonlarında, bin 748 vatandaşı 
dolandırarak mağdur eden 88 
şüphelinin yakalandığını bildirdi. 4’TE

Mustafa Gümüş 

Ethem Ergün Mehmet Alkan

Üç konfederasyondan 
asgari ücret açıklaması: 
Dayanacak 
gücümüz kalmadı

DİSK, HAK-İş, 
Türk-İş, ortak çalışma 
düzenledi. Türk-
İş Başkanı Ergün 
Atalay, "TÜİK'in 
açıkladığı rakamları 
gerçekçi bulmuyoruz. 
Dayanacak gücümüz 
kalmadı." dedi. Hazine 
ve Maliye Bakanı 
Şimşek'e de eleştiride 
bulunan Atalay, 
"Kemeri sık, faizi 
arttır, vergiyi yükselt, 
bahşişten vergi nasıl 
alırım onun yoluna 
bak. Böyle bir yetkiyi 
bundan önceki Maliye 
Bakanı'na versen o da 
yapardı." ifadelerini 
kullandı. 

4’TE

Çiftçi, büyük hayal Çiftçi, büyük hayal 
kırıklığı yaşadıkırıklığı yaşadı



Dünya nüfusunun artması ve 
teknolojinin gelişimi ile birlikte 
enerji tüketiminin de artışı, 
petrol sektöründe yaşanan 
gelişme ve değişimlerin yakından 
izlenmesini zorunlu hale 
getiriyor.                                                                            

Petrol günümüz dünya ekonomi 
ve siyasetinde tartışılmaz bir 
öneme sahip. Kullanım alanının 
yaygınlığı arz-talep dengesi içinde 
bu ürüne bağımlılığı artırdı ve 
sonuçta petrol, dünyadaki diğer 
enerji kaynaklarından ayrılarak 
stratejik bir konuma geldi. Üretici 
ve tüketici ülkeler petrolün bu 
stratejik önemini kısa sürede 
kavradı ve dünyada ekonomik 
kalkınma ve büyüme petrole 
dayalı hale geldi.”

Türkiye’nin ithal ettiği enerjinin 
2012 faturasının 65 milyar dolar 
civarında olması bekleniyor. 
İhracatımızın da 150 milyar 
doları geçmesi kesinleşti. (Ocak-
Kasım 139 milyar dolar!)

İhracatımızdan 
kazanımlarımızın neredeyse 
yarısı ithal petrole, gaza, kömüre 
ve türevlerine gidiyor. Kendi 
kaynaklarımız olmadığı için de 
toprak altından çıkan bu fosillere 
her sene artan oranda dünyanın 

parasını vermeye devam 
edeceğiz!

Ama bu pek sürdürülebilir bir 
durum değil! Bütün sanayimiz, 
teknolojimiz, tarımımız, 
hizmetimizin yarısını fosile 
vermek en azından bana adaletsiz 
geliyor!

Bu nedenle hükümetin 
müdahaleci Ortadoğu politikası 
bana aykırı gelmiyor. Daha ucuz 
ve daha iyi şartlarda petrol ve 
gaz alabilmemiz için olayları 
tribünden seyirci gibi izlemek 
yerine sahaya inip oyuncu olmak 
artık şart oldu! Bazı riskleri göze 
almak gerekiyor!

Suriye projesinin anlamsızlığı, 
Irak’taki politikamızın, ülkenin 
içişlerine müdahale edercesine 
tutarsız görünümü, İran’la 
olan bağlantıların ambargo 
nedeniyle gevşemesi, genel 
Ortadoğu politikamızı sürekli 
eleştirmemize neden oluyor.

Ancak, farkında mısınız, tam 
100 sene sonra Ortadoğu’da 
bütün dengeler değişiyor. 
Yerinden oynayan taşlar bir asır 
sonra tekrar diziliyor.

Eğer Türkiye bu fırsatı ıskalarsa, 
emin olun bedelini çok fena öder! 
Birliğimiz, dirliğimiz zarar görür.

Dünyada her geçen gün 
artan rekabet koşulları bizi 
hırpalayacaktır. Şu tespiti tekrar 
yapmakta fayda var: Örneğin 
Gaziantep’in rekabetçi durumu 
ucuz insan gücüne dayanıyor. Çin 
için yanlış bir algı var, oysa bizde 
işçi ücretleri daha ucuz!

Çin’in en önemli rekabetçi kozu, 
ucuz enerji!

Çinli gazeteci Yuan, 6 ay önce 
Gaziantep’i ülkesinde tanıtmak 
için Gaziantep’e geldiğinde, 
onunla bir hesap yapmıştık. 
Gaziantep OSB’de ayda 300 bin 
lira elektrik parası ödeyen bir 
iplik fabrikasının Çin’de olsaydı 
ancak 30 bin liraödeyeceğini 
duyduğum zaman, “Vay be! Bizim 
sanayiciler 300 bin lira yerine 
30 bin lira ödeseler, alimallah 
dünyayı sallarlar!” demiştim. 
(Çin, tükettiği elektriğin yüzde 
70’ini kendi madenlerinden elde 
ettiği kömürle çalışan termik 
santrallerinde üretiyor.)

İşte bütün bu nedenlerle enerji 
sorununu halletmemiz lazım!

Halletmeye çalışanlara da 
hoşgörü göstermek gerekiyor. 
Bu belki söylemesi, yazması hoş 
olmayan bir şey ama inanın başka 
çare yok!
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Jandarma Yardım    156
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Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
T.SEPIN ECZANESI

Yavuzlar Mh.Şehit Mehmet Özen Cd.(Yavuzlar Sağlık 
Ocğ.Kar) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0501 330 43 94

GÜNEŞ ECZANESI
GÜNEŞ MAHALLESİ 1 NOLU CADDE NO:181/A 

(ŞEHİT TANER CİNPOLAT SOSYAL TESİSİ CİVARI 
TAŞKIN SOMUN FIRINI BİTİŞİĞİ) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03422201955
KEMAL ECZANESİ

Nuripazarbaşı Mahallesi Özdemirbey Caddesi 
No:14A/C (Yaşam Hastanesi Karşısı - Düztepe Karakolu 

Yanı) / ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 230 44 00
YETİŞKİN ECZANESİ

BINEVLER MAH. 14 NOLU CAD. NO:27 (Binevler 
Sağlık Ocağı Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 336 07 77
KÜMPERLİ ECZANESİ

ibni sina mahallesi 190011 nolu cadde e blok no:3EJ / 
ŞAHİNBEY / Telefon : 0544 528 30 01

AKPINAR ECZANESİ
Güneykent Mahallesi 102230 Nolu Cadde No:45/108-
109 (Güneykent Türkiye Petrolleri Yanı, Defa Life 

Hastanesi civarı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0535 207 27 04

BIRLIK ECZANESI
Üniversite Bul. 309/A (Diş Fakültesi Karşısı ,Tıp 

Fakültesi Acil Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 3605711

KÖSE ECZANESİ
75.yıl mahallesi Yeşilvadi bulvarı No:318 (Yılmazlar 

plaza karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0534 611 12 72

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
NEFES ECZANESİ

Mücahitler Mahallesi Kudüs Caddesi No:32/A 
(Teymur Otel Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 05324347044
NURSENA MARAŞLI ECZANESİ

Değirmiçem Mahallesi Mithat Enç Caddesi No:22/
A(Nokta Polikliniği Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0530 924 06 06
ÖZGE DUACI ECZANESİ

GÜVENEVLER MAH. 38 NOLU CAD. NO:1 
(Güvenevler Uzay Çatılı Pazaryeri-Oli Center Market 

Civarı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 3210077

ELİT ECZANESİ
Gazi mah. Mehmet Ali Atacan Sk. No:16/A Şehitkamil-
Gaziantep (Oyuncakistan veya Kaşıbeyaz Ortaokulu 

Civari) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0532 659 1191

DURMUSLAR ECZANESI
Şirinevler mahallesi 36 nolu sok no:9 (Abdulkadir Aksu 
Sosyal tesisi / Şirinevler Aile Sağlığı Merkezi karşısı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 2253005

KOÇER ECZANESİ
Zeytinli Mh.(Zeytinli Sağ.Ocğ.Kar.Nuri Maviş Cami 

Yanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 324 12 44

DEĞER ECZANESİ
Burak Mahallesi 06055 Nolu Sokak No:4/A(Gazikent 

mis unlu mamulleri Arkası) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 05426580312
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Türkiye’nin 
Ortadoğu Politikası 

üzerine... 

Yabancı gözüyle!..
Cumhuriyetçilere 

yakınlığıyla bilinen 
Washington Times gazetesi 
Başbakan Erdoğan'ı dört 
padişaha benzeterek, "Batı 
Ankara'da yeni bir sultan 
istemiyor" dedi.

Washington Times gazetesi, 
Başbakan Tayyip Erdoğan’ı 4 
Osmanlı padişahına benzeten 
bir haber-yorum yayınladı. 
Washington yönetiminin 
Erdoğan’a verdiği desteğin 
yersiz olduğunu savunarak, 
“Batı’nın en son istediği şey 
Ankara’da yeni bir sultan” 
yorumunu yaptı.  Gazetenin 
Erdoğan’ı benzettiği 
padişahlar ve gerekçeleri 
şöyle:  

* Sultan Bayezid: 
1485’te Bayezid, matbaayı 
yasaklamıştı, Erdoğan’ın 
Türkiyesi de dünyada en çok 
gazetecinin hapis yattığı ülke.  

* Sultan Abdulhamid: 
1880’de Adbulhamid, Şeyh 
Ubydullah’ın tavsiyesini 
dinleyerek Kürtler’e kısmı 
otonomi vermiş ancak daha 

sonra bunu geri almıştı. 
Erdoğan da Kürt açılımının 
ardından Abdulhamid gibi 
davrandı.  

* Sultan Mahmud: Kendi 
istediklerini yapmayan 
padişahlara karşı ayaklanan 
Yeniçeriler’e karşı Sultan 
Mahmud Yeniçeri Ocağı’nı 
kapatmıştı. Erdoğan da 
Ergenekon davasıyla partisine 
muhalefet eden yüzlerce 
general ve üst düzey subayı 
etkisiz hale getirdi.  

* Sultan Selim: Üçüncü 
Selim, reform yanlısı iyi 
eğitimli bir padişahtı, ancak 
orduyu reforme etme girişimi 
başarısız oldu ve suikast 
sonucu hayatını kaybetti. 
Başbakan Erdoğan da kendini 
tehdit altında hissetmiş olacak 
ki muhalif kimliğiyle tanınan 
ODTÜ’ye 2500 polis, 20 zırhlı 
ve 105 koruma aracıyla gitti.

“Dünya’da ve Türkiye’de ekonomik 
kalkınmanın en temel ağırlıklı 
enerji girdisi olan petrole, gün 
geçtikçe daha fazla gereksinim 
duyuluyor. 

Aykut Tuzcu’nun 
25 Aralık 2012
tarihli yazısıdır

Dayanacak gücümüz kalmadıDayanacak gücümüz kalmadı

Ergün Atalay şu ifadeleri kullandı:
"Kamuda ücret dengesizliği var. 

Emeklilerin, asgari ücretlilerin 
sıkıntısı var. 10 bin TL ile bir 
hafta geçinme şansımız yok. Tablo 
ortada...

Özel sektör geçmişte kamudan 
öndeydi. Kamu şimdi en düşük 
duruma düştü. Özel sektördeki 
karlar ortadayken 10 yıllık bir işçiye 
10 bin lirayı çok görüyor. Bunlar bizi 
işçiyi maraba zannediyor.,

TÜİK'in açıkladığı rakamları 
gerçekçi bulmuyoruz. Dayanacak 

gücümüz kalmadı. 
Geçmişte kamuda ücretler yüksekti, 

normal bir ücret alıyordu. Şimdi 
kamu en düşük duruma düştü. Ama 
maalesef özel sektördeki patronlar, 
kazandıkları para ve kârları ortada. 
Ona rağmen 10 yıllık 20 yıllık 
bir işçiye 10-15-20 bin lira parayı 
çok görüyorlar. Bunlar bizi köle 
zannediyorlar. Bu meseleyle ilgili 
üzerimize ne düşüyorsa noksansız 
yapmak zorundayız.

Bizim üçümüzün de sık sık işçi 
meselesinde, emekçi meselesinde 

bir araya gelme mecburiyetimiz var. 
Şimdi ülkede seçim oldu toplum 
kanaatini belli etti, bir sene sonra 
başka belli edecek. Türk toplumu 
akıllı bir toplumdur nerede ne 
yapacağını iyi bilir. Bu meseleyi 
emekçinin üstüne, dar ve sabit 
gelirlinin üstüne yıkmanın anlamı 
yok. Kemeri sık, faizi arttır, vergiyi 
yükselt, bahşişten vergi nasıl 
alırım onun yoluna bak. Böyle 
bir yetkiyi bundan önceki Maliye 
Bakanı'na versen o da yapardı. Bizim 
üzerimizden ellerini çeksinler. 17 bin 
liranın ekonomiyi düzeltmeyle ilgili 
bir alakası yok. Bir yerde ekonomik 
kriz varsa orada huzur yoktur."

"Milli gelirimiz artıyor, 
ücretlilerin aldığı pay azalıyor" 

Hak-İş Genel Başkanı Mahmut 
Arslan, şunları söyledi:

Konfederasyonumuz bu 
çalışmaları çok önemsiyor, birlikte 
çalışmalarımızın yeniden bir araya 
gelerek benzer, temel sorunlarımızın 
çözümü konusunda birlikte hareket 
etmeyi işçi hareketi için, Türkiye'nin 
geleceği ve demokrasi için kıymetli 
buluyorum. 3 ayrı konfederasyon 
rekabet ediyoruz ancak bütün 

bu rekabetimize rağmen temel 
sorunlarda bir araya gelmek gibi bir 
mecburiyetimiz var.

Türkiye'de refahın adil paylaşımıyla 
ilgili tersine bir gidiş söz konusu. 
Dünyanın en kötü milli gelir 
dağılımındaki adaletsiz ülkelerin 
arasında Türkiye yer alıyor. Avrupa 
Birliği ülkelerinde asgari ücret bir 
istisna iken Türkiye'mizde genel 
ücrete dönüşüyor.

Peki kim kazanıyor? Daha 
çok sermaye kazanıyor. Hatta 
finans ve bazı sektörlerde daha 
çok kazanıyorlar. Biz bu gidişatı 
Türkiye'nin hak etmediği bir gidişat 
olarak görüyoruz. Milli gelirimiz 
artıyor, büyüme devam ediyor ama 
ücretlilerin aldığı pay azalıyor. 
Burada bir yanlışlık var. Vergi 
sistemi de dahil baktığımız zaman 
daha çok kazanandan daha az, daha 
az kazanandan daha çok bir vergi 
politikası söz konusu. Adaletli bir 
vergi sisteminden bahsedemiyoruz. 
Kaldı ki eğer gerçekten adil bir vergi 
sistemi olsa bile sorunu çözmeye 
yetmiyor. Çünkü nereye harcanıyor? 
Vergilerin nasıl, kimin için 
harcandığı da çok önemli. T24

DİSK, HAK-İş, Türk-İş, ortak çalışma düzenledi. Türk-İş Başkanı Ergün Atalay, "TÜİK'in açıkladığı 
rakamları gerçekçi bulmuyoruz. Dayanacak gücümüz kalmadı." dedi. Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek'e de eleştiride bulunan Atalay, "Kemeri sık, faizi arttır, vergiyi yükselt, bahşişten vergi nasıl alırım 
onun yoluna bak. Böyle bir yetkiyi bundan önceki Maliye Bakanı'na versen o da yapardı." ifadelerini kullandı. 

Çin otomobillerine 
yüzde 40 ek gümrük 
vergisi uygulanacak

Bu vergiden etkilenen 
Çinli markaların başında 
gelen Chery, satış fiyatlarına 
ortalama 100 bin TL zam yaptı.

Sektör yetkililerinin "Türkiye’ye yatırıma 
zorlama" amaçlı olarak nitelediği Çin 
menşeli otomobillere yönelik yüzde 40 ek 
gümrük vergisi uygulaması, dün itibariyle 
yürürlüğe girdi.

Uygulamanın başlamasıyla, Çin’den 
ithal edilen otomobillerin fiyatlarına 
da zam yapıldı. Otomotiv veri ve analiz 
şirketi Cardata'nın CEO’su Hüsamettin 
Yalçın’ın verdiği bilgiye göre, Türkiye’de 
en çok satan Çinli marka olan Chery, dün 
itibarıyla satış fiyatlarına ortalama 100 

bin TL zam yaptı.
Ekonomim gazetesinin haberine göre; 

bir diğer Çinli marka MG’nin internet 
sitesinde “fiyatlarımız güncelleniyor” 
ibaresine yer verilirken, Türkiye’de fabrika 
kurma kararını açıklayan BYD’nin 
ise dün itibariyle eski satış fiyatlarını 
koruması dikkat çekti.

Woyah, Maxus, DFSK, Skywell ve 
Leap Motor gibi diğer Çinli otomobil 
markalarının da fiyatlarını önümüzdeki 
günlerde güncellemesi bekleniyor.

İş dünyasının saygın dergilerinden Fortune 
Türkiye tarafından hazırlanan “Fortune 500 
Türkiye’nin En Büyük Şirketleri” araştırması 
açıklandı.  SANKO Holding şirketlerinden 
Çimko Çimento ve Beton ile SANKO 
Pazarlama Fortune 500 listesine girdi.

Fortune 500 Türkiye 2023 araştırmasında, net 
satış rakamlarına göre yapılan listenin 148’inci 
sırasında bulunan Çimko Çimento ve Beton 
Sanayi Ticaret AŞ., sektöründe ise 4’üncü 
sırada yer aldı.

SANKO Pazarlama ise listede 338’inci sırada 
yer alırken sektör sıralamasında ise 8’inci 
sırada bulunuyor.

Fortune Türkiye'de yer alan açıklamada, 
“Bir şirketin belli bir büyüklüğe ulaşması aynı 
zamanda istikrarlı büyüme ve güvenilir getiri 
potansiyeline sahip olmasını da beraberinde 
getirmektedir. Fortune 500 şirketleri, içerisinde 
yer aldıkları sektörde genellikle öncü konumda 
oldukları için yatırımcıların portföylerinde 
sağlam bir temel oluşturabilecek niteliğe de 
sahipler. Bu şirketler, güçlü mali yapıları, geniş 
müşteri tabanları ve yenilikçi iş modelleriyle 
öne çıkabilmekteler” denildi. Haber Merkezi

Çimko Çimento ve Beton 
ile SANKO Pazarlama 

Fortune 500 listesine girdi

Üç konfederasyondan asgari ücret açıklaması: 
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Nurgül BALCIOĞLU 
AFS programı çerçevesinde 

şehrimizde eğitim gören Malezyalı 
Harızan Hashım’dan sonra ABD’li 
Fiona Adamson'la konuşuyoruz.

Şehrimizdeki Anadolu Lisesinde 
misafir öğrenci olarak bulunan 
Amerikalı Fiona Adamson bir 
gazetecinin kendisiyle röportaj 
yapmaya geldiğini duyunca çok 
sevindi.

18 yaşındaki Fiona ABD 
Kaliforniya eyaletinin Santa Rosa 
kasabasından. Fiona çok az Türkçe 
öğrenebilmiş. Sorularımızı anlıyor 
ancak, söylemek istediklerini 
Türkçe olarak tam ifade edemediği 
için, başka bir Amerikalı öğrenci 
Chad Showalter'i yardıma 
çağırıyoruz. 12-13 yaşlarındaki 
Chad, çok güzel Türkçe konuşuyor. 
Babası ODTÜ de öğretim görevlisi 
olduğu için, öğrenimini Anadolu 
Lisesinde sürdüren küçük Chad, 
yaşına göre oldukça ağır başlı bir 
tavırla tercümanlığımızı yapıyor.

Fiona'nın AFS bursu nu kazanıp 
Türkiye’ye geleceğini öğrenince 
annesi, kızı yeni yerler görüp, 
değişik insanlar tanıyacağı için çok 

sevinmiş. Fiona bu burstan önce iyi 
bir üniversite kazandığı için, babası 
bir süre tereddüt etmiş. Fiona 
için başka bir ülkeye gitmesinin 
ona neler kazandırabileceğini 
düşününce babası da gitmesine 
karar vermiş.

Fiona, ailesi ve Amerika'daki 
çevresi hakkında sorularımızı 
yanıtlarken “Benim ailem Türk 
ailelere göre serbest sayılır. 
Ancak, diğer Amerikalı ailelere 
göre tutucudur” diyor ve ekliyor 
“Geceleri bir yere gitmem 
gerektiğin de izin verirler ama, 
belirttikleri saatte de evde olmamı 
isterler. Ben de onların sözünü 
dinleyerek, istedikleri saatte eve 
dönerim.” 

Fiona'dan da Amerika’daki eğitim 
sistemini anlatmasını istiyoruz. 
Fiona, ABD'de bir yılı anaokulu 
olmak üzere 7 yıl ilkokul eğitimi, 
3 yıl ortaokul, 3 yıl da lise eğitimi 
yapıldığını belirtiyor. Ortaokul ve 
lise eğitiminin bazı yerlerde 4 yıl 
yapıldığını söylüyor.

Üniversite eğitimini ise iyi ve 
kötü düzeyde eğitim yapanlar 
diye ikiye ayırıyor. İyi düzeydeki 

üniversitelerin çoğunlukla özel 
üniversiteler olduğunu, öğrencilerin 
bu üniversitelere sınavla girdiklerini 
belirterek, buralara ancak parası çok 
olanlar devam ediyor diyor. Ücretsiz 
veya kötü düzeydeki üniversitelerin 
ailesiyle aynı yerde olmak isteyenler 
sekreterlik gibi belirli bir meslek 
edinmek ve daha iyi bir üniversiteye 
girmek isteyenlerin devam ettiğini 
söylüyor.

Bizim eğitim sistemimizi 
değerlendirmesini istediğimizde 
Fiona “Bizim daha çok seçme 
şansımız var. Oysa Türkiye'de 
koleje veya Anadolu lisesine 
girmek için öğrenciler çok 
çalışmak zorunda kalıyor ve 
aileleri tarafından zorlanıyor. 
Yabancı dil, öğrenmek isteyenler 
için bu okullara girmekten başka 
seçenek yok. Böylece öğrencinin 
hayatının bir bölümü çok küçük 
yaşlarda belirlenmiş oluyor. Bizim 
okullarımızda standart dersler 
okutulmuyor. Biz istersek daha 
basit, istersek de ağır dersleri 
seçebiliyoruz.” diyor.

Fiona ile konuşmamız yarın da 
devam edecek.

18 yaşındaki Kaliforniyalı kız öğrenci ile konuştum:

Amerika’da iyi ve kötü eğitim 
yapan üniversiteler var

İyi eğitim yapan üniversiteler, özel üniversitelerdir. Özel üniversiteler 
çok pahalı olmasına rağmen bu üniversitelere imtihanla girilir. Önceki gün Belediye Meclisi Ömer 

Arpacıoğlu başkanlığında toplanarak 
çeşitli konuları görüştü. Gündemde olan 
otobüs bilet ücretlerinin 44 liradan 45 
liraya çıkarılması görüşülmeyerek konu 
encümene havale edildi. Meclisin bundan 
önce salı günü yaptığı oturumda ANAP'lı 
Yaşar Erkent'in verdiği önergeye göre, 
otobüs bilet ücretleri bir lira yükseltilerek, 
aradaki fark Gaziantepspor’a verilmeli 
idi. Bu önergeye karşılık SODEP Meclis 
üyeleri, bu farkın muhtaç asker ailelerine 
verilmesini teklif etmişti, önceki meclis 
toplantısında bir hayli tartışmalara yol 
açan bu konu perşembe günkü oturuma 
bırakılmıştı.

Tartışmalar, Belediyenin üçüncü 
kişiler adına karar veremeyeceği, bilet 

ücretlerinin yeniden artırarak başka bir 
yere hibe etmesinin hukuki dayanağının 
olmadığı üzerinde idi. Belediye hukuk 
işlerinin bu konuda mütalaa vermemesi 
üzerine, konu araştırılmaya bırakılmıştı. 
Ancak bir sonraki oturumda hukuk 
işlerinin hazırlık yapmayarak gelmesi 
üzerine görüşmekten vazgeçildi. Şimdi 
45 liraya yükselmesine kesin gibi bakılan 
otobüs bilet ücretlerinin, artmasından 
elde edilecek bir liralık farkın nereye 
verileceği merak ediliyor. Belediye hukuk 
işleri bürosunun, hukuki yönden Belediye 
Meclisini tatmin edici bilgi verememesi 
üzerine meclis dışında bazı üyeler 
birbirlerine soruyorlardı: Bu kadar para 
verdiğimiz hukuk bürosu acaba ne işe 
yarıyor?”

Otobüs biletlerine yapılacak zam

Gaziantepspor’a mı verilmeli 
muhtaç asker ailelerine mi?...

Belediye hukuk işleri, hukuki konularda Meclise istenilen bilgiyi 
veremiyor. Konunun görüşülmesi bir hafta sonraya bırakıldığı 

halde hukuk işlerinin meclise hazırlıksız gelmesi üzüntü yarattı.

Türk Hava Kurumunun kuruluş 
yıldönümü dolayısıyla Gaziantep 
kurum başkanı Ahmet Aytekin 
yaptığı açıklamada şunları söyledi: 
“16 şubat 1925’te kurulan Türk 
Hava Kurumu yüce Türk ulusunun 
hiçbir zaman eksik etmediği güvenli 
destek ve coşkun sevgi ile hiçbir 

zaman kesmediği büyük  yardım 
ve içten ilgisiyle bugün 60 yaşına 
ulaştı. Nice altmış yıllara ulaşmak en 
büyük idealimizdir. Bize en büyük 
sevinci yaşatan kurucumuz ulu önder 
Atatürk'e ve Türk Hava Kurumuna 
hayat vermiş vatandaşlarımıza minnet 
ve şükranlarımı sunarım.”

Türk Hava Kurumu 60 yaşına girdi 
Ulu önder Atatürk' ün direktifleriyle 

16 şubat 1925 yılında Türk havacılığını güçlendirme amacıyla 
kurulan Türk Hava Kurumu bu gün 60 yaşına girdi. 

Hükümet çok başarılı ve 
kararlı bir çalışma sergiledi
Hükümetin Türkiye'nin 

AB'ye üyelik talebine ilişkin 
çok başarılı ve kararlı bir 
çalışma ortaya koyduğunu 
ifade eden Konukoğlu, 
açıklamasında şu görüşlere 
yer verdi: "Hükümetin 
kararlılığı sayesinde 
(açılmaz, kapalı) denilen 
AB kapısı aralandı. Türkiye 
yeni bir sürece girdi. Bu 
süreç milletimizin yaşam 
standartlarını yükseltmeyi 
öngörüyor. İnanıyorum ki 
bu süreç sinerji yaratarak 
Türkiye'yi dünya gündemini 
belirleyen ülkeler arasına 
sokacak."

Yabancı ve yerli sermayenin 
yatırımlarındaki artışla 
birlikte işsizlik sorununun 
azalacak

Müzakere tarihi alınmasıyla 
birlikte Türkiye'nin önünün 
açıldığına dikkat çeken. 
Konukoğlu, Türkiye'ye 
yabancı sermaye girişinin 
artacağı yeni bir dönemin 
başladığını ifade etti. 
Konukoğlu, yabancı ve yerli 

sermayenin yatırımlarındaki 
artışla birlikte işsizlik 
sorununun azalacağını 
vurguladı.

Bürokrasi en aza 
indirilmeli

Türkiye'nin bu yeni süreçte 
üretim, istihdam ve ihracatı 
artırmak için çıkardığı 
teşviklere mutlaka işlerlik 
kazandırması gerektiğine 
dikkat çeken Konukoğlu, 
açıklamasını şöyle tamamladı: 
"Teşvikler tam ve yeterli 
olarak verilmeli. Bürokrasi 
en aza indirilmeli. Her il için 
farklı teşvikler uygulanmalı. 
Kalkındırmak için tüm illeri 
tekstil yatırımlarıyla donatma 
düşüncesi terk edilmeli. 
Sanayi yatırımları yanında 
hayvancılık ve bitkisel 
üretimin de desteklenmesi 
gerektiğine inanıyorum. 
Ülkemiz yeni ufuklara yelken 
açtı. Bu hedefe giden yolda 
her kişi ve kurum sorumluluk 
duygusu ile hareket etmeli. 
Çoğu gitti ama geride de 
çoğu var. Gelecek iyi olacak 
yeter ki kendimize inanalım, 
kendimize güvenelim."

Türkiye artık dünya gündemini 
belirleyen ülkeler arasına girecek

Sanko Holding Yönetim Kurulu Başkanı Abdulkadir Konukoğlu, Türkiye 
için "açılmaz, kapalı" denilen Avrupa Birliği kapısının aralandığını bildirdi. 

Konukoğlu, AB uyum yasalarının birbiri ardına çıkarılması sonucunda üyelik 
için müzakere tarihi alınmasına yönelik haklı beklentilerin gerçekleştiğini belirtti.

Okul sayısını artırmak yerine 
kaliteyi artırmak gerek

Ciddi üniversitelerden mezun 
olanların ülke şartlarına göre iyi 
iş bulduğunu, ancak üniversite 
mezunu olmasına rağmen elinde 
bilginin yanı sıra sadece diploma 
olan gençlerin mağdur olduğunu 
belirten Peri, "Okullardaki 
eğitim kalitesinin hepsi aynı 
değil. Ciddi okullardan mezun 
olan gençler ülke şartlarına göre 
alanlarında iş bulabiliyor. Fakat 
özellikle mühendislikten mezun 
olan gençlerin bir bölümü kendi 
alanlarının dışında işlerde çalışmak 
zorunda kalıyor. Bu hem gencin 
hem de ülkenin kaybı oluyor. 
Türkiye'de her yıl 25 bin mühendis 
diploma alıyor" diye konuştu.

Çalışma koşullarını 
yerlerinde gördüler

Makine mühendisleri adaylarının 

mezun olduktan sonra çalışacakları 
firmaları tanıtmak, çalışma 
şartlarını yerinde görmek ve 
Oda ile iletişim halinde olmaları 
için Makine Mühendisleri Odası 
öğrenci üyelerine yönelik bir dizi 
programlar geliştirdiklerini söyleyen 
Peri, "Makine mühendisi adaylarını 
Organize Bölgesi'ndeki bazı 
firmalara götürüp kendi alanlarıyla 
ilgili gezi ve inceleme fırsatı tanıdık. 
Bu gezi ve incelemelerin hem 
öğrenciler hem de firmalar için 
yararlı olacağını düşünüyoruz" dedi.

Organize Bölgesi'ndeki firmaları 
gezen öğrenciler daha sonra Makine 
Mühendisleri Odası'na gelip öğle 
yemeği yedi. Yemeğin ardından 
MMO toplantı salonunda sinevizyon 
gösterisi izleyen öğrenciler hocaları 
eşliğinde MMO Başkanı Peri ve 
diğer makine mühendisleri ile 
sohbet etti.

Türkiye'de her yıl 25 bin 
mühendis diploma alıyor

Bilim yuvaları üniversiteleri siyasi rant amaçlı gören 
politikacıların eğitimin kalitesini yükseltmek yerine, üniversite 
sayısını artırarak eğitimde kalite eşitsizliğini yarattığını belirten 
Kalite Derneği Başkanı Ali Peri, "Siyasi iktidar, eğitimin kalitesini 
artırmak, donanımlı bireyler yetiştirmek yerine üniversite sayısını 
artırıyor. Çok kaliteli eğitim veren üniversitelerin yanı sıra sadece 
diploma veren üniversiteler kurulmasını sağlıyor" dedi.

TRT GAP Radyosu dün 
öğle saatlerinde Sabah'la 
canlı telefon bağlantısı 

kurdu. Programda, Sabah'ın 
İtalyanca/Türkçe ekine 
övgüler yağdırıldı.

Sabah, TRT GAP 
Radyosu'nda canlı yayındaydı

Bildirgede, resmi 
kurum ve kuruluşlarla 
sivil toplum örgütleri 
temsilcilerinin katıldığı 
toplantıda, Gaziantep'in 
sağlık alanında ciddi 
sorunları bulunduğuna 
ilişkin görüş birliğine 
varıldığı belirtildi.

Kentimizde açıkta gıda 
satışı yasaklanmalı

Kent Konseyi'nin sağlık 
sorunlarının çözmeye 
yönelik girişimlerin 
takipçisi olacağı 
vurgulanan bildirgede, 
şu önerilere yer verildi: 
"Kentimizde açıkta gıda 
satışı yasaklanmalı. 
Açıkta gıda üretilen 
yerlerde ciddi denetimler 
yapılmalı. Kentin 
şebeke suyunun temiz 
olduğunun belirlenmesine 
karşılık bulaşıcı hastalık 
vakalarının oranının 

yüksek olması halkımızın 
kişisel hijyen konusuyla 
ilgisiz olduğunu 
göstermektedir. Halkın 
bu konuya duyarlılığı 
artırılmalı. Hava 
kirliliğinin önü ne 
geçilmesi için kalitesiz 
yakıtların satışını ve 
yakılmasını önleme amaçlı 
denetimler artırılmalı. 
Okul kantinlerinin ve 
lavabolarının temizliği sık 
sık denetlenmeli."

Sağlık ocağı ve hastane 
sayısının artırılmalı

Bildirgede, kent merkezi 
ve ilçelerdeki sağlık 
ocaklarına başvuranların 
sayısının ülke 
ortalamasının üzerinde 
olduğu, hayırseverlerin de 
katkısı sağlanarak sağlık 
ocağı ve hastane sayısının 
artırılması gerektiği 
vurgulandı.

Sağlık alanında ciddi Sağlık alanında ciddi 
sorunlar yaşıyoruzsorunlar yaşıyoruz

Kent Konseyi'nin "Kentimizde Sağlık" konulu 
toplantısının sonuç bildirgesi açıklandı.
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Gelir-gider arasındaki makas açılıyor
Faizlerin yüksek olması nedeniyle 

üretim yapılamadığını sözlerine 
ekleyen Ergün, ‘’Elektriğe yüzde 38 
zam yapıldı. Devlet, elektriği özel 
şirketlere, özel şirketler ise bize 
satıyor. En büyük gider kalemlerimiz 
arasında kira, personel ve hiç şüphesiz 
elektrik var. Geçmiş yıllarda bir kira 
ve kira kadar da işletme gideri olurdu, 

şimdi ise işletmenin gideri 5 kira 
kadar artış gösterdi. O nedenle gelir-
gider arasında ki makas açıldığı için 
para kazanamıyoruz’’ dedi.

Bugüne kadar görmediğim 
maliyecilerimizi her gün görür olduk
‘Elektriğe gelecek olan zam 

haberinden sonra esnaf daha da 
mutsuz oldu’ diyen Mehmet Alkan, 
‘’Asgari ücrete zam yok, mağaza 

karlılığımızda zam yok, emeklide 
zam yok, kamuda zam yok, bunların 
üzerine enflasyon var tüketilen 
her şeyde zam var, elektrikte zam 
var, temel gıdada zam var, mali 
denetimlerde zam var, bugüne kadar 
görmediğimiz maliyecilerimizi her 
gün görür olduk. Bu ülke ekonomisi 
bu şekilde düzeltilemez vatandaşın 
ve esnafların üzerinden bu geçim 
sıkıntısı kamburunu almalılar’’ 
çağrısında bulundu. 

Yeni uygulama ile uygun
ürün satamaz hale geldik
Alkan, ‘’Geçim probleminden 

kaynaklı intihar haberlerini çok 
sık duymaya başladık. Tüm bu 
kadar ayakta kalma mücadelesiyle 
boğuşurken birde yeni uygulama olan 
Büyükşehir ve Şahinbey belediyesinin 
ortak yürüttüğü çevre düzenleme 
projesinde kapı önünde ürün satan 
mağazaların ürünleri kaldırması 
sonucunda esnaflar olarak büyük 
zorluklar yaşıyoruz. Alım gücü 
düşük olan vatandaşlarımıza ürün 

satamadığımız gibi bu yeni uygulama 
ile beraber uygun üründe satamaz 
hale geldik’’ tespitini yaptı. 

Tek talebimiz, mağaza önündeki  
1 metre alanı kullanmak
‘Kapı önlerimiz bizim uygun 

ürün satıp müşteriyi mağazamıza 
çağırdığımız alanlarımız’ diyen 
Alkan, ‘’Gaziler Caddesi başta 
olmak üzere Balıklı Çarşı olarak 
trafiğe kapalı alanda kapı önü 
tezgahlarımızın kaldırılmasını 
esnaflar olarak kınıyoruz. Zaten 
masraflarımızı çıkarıp dönmeye 
çalışan esnaflar olarak artık sektör 
değiştirme veya kapatma kararı 
alma gibi muhabbetleri konuşmaya 
başladık. Bu kadar zarar ile bu işler 
dönmez. Trafiğe kapalı alanlarda 
ki mağazalarımızda tek talebimiz, 
mağaza önündeki  1 metre alanı 
kullanmak. Caddemiz geniş suistimal 
eden esnafımız yok. Bu talebimizin 
uygulanması için elimizden geleni 
yapmaya tüm gayretimizle devam 
edeceğiz’’ dedi. Haber Merkezi 

Geçtiğimiz hafta arpa fiyatları ortalama 
ton başına 7 bin 70 lira, ekmeklik 
buğday fiyatları ton başına 9 bin lira, 
makarnalık buğday fiyatları ise ton 
başına 9 bin 607 lira seviyelerine 
kadar düştüğünü hatırlatan Keskinsoy, 
‘’Ekmeklik buğday fiyatlarında 
müdahale alım fiyatı açıklandıktan 
sonraki dönemlerde borsalarda yüzde 
5 ile yüzde 13,4 oranlarında, arpada ise 
yüzde 10,7 ile yüzde 14,8 oranlarında 
düşüş oldu’’ açıklamasını yaptı. 

Uzun vadeli tarım 
politikaları bir an 

önce hayata geçirilmeli
‘Hububatın suya en çok ihtiyaç 

duyduğu dönemlerdeki Mart-
Nisan ve Mayıs aylarında düzensiz 
yağışlar tarımsal üretim üzerinde 
tehdit oluşturdu’ ifadelerini kullanan 
Keskinsoy, ‘’Türk çiftçisi her türlü 
olumsuzluğa rağmen fedakâr bir şekilde 
üretime devam etse de onlara verilecek 
en büyük destek doğru hazırlanmış, 
ülke ve çiftçi menfaatleri doğrultusunda 
saha gerçekleriyle örtüşen uzun vadeli 
tarım politikaları bir an önce hayata 
geçirilmeli’’ çağrısında bulundu. Haber 
Merkezi 

Çiftçi, büyük hayal 
kırıklığı yaşadı

Antep fıstığının Gaziantep ve 
bölge ekonomisi için vazgeçilmez 
bir tarım ürünü olduğunu kaydeden 
Akıncı, “Antep fıstığında sahip 
olduğumuz asırlık deneyim, 
mevcut üretim potansiyeli ve 
çeşitli pazar avantajlarına rağmen 
maalesef ürünün işlenmesi 
noktasında teknolojik açıdan 
bazı eksikliklerimiz mevcuttu. Bu 
eksikliklerin giderilmesi noktasında 
Pilot Ölçekli Antep Fıstığı İşleme 
Tesisi teknolojik anlamda bir nevi 
rehberimiz oldu. 2018 yılında proje 
sözleşmesini imzaladığımız ve 2022 
yılında açılışını gerçekleştirdiğimiz 
Antepfıstığı İşleme Tesisimiz şu an 
2 bin metrekaresi kapalı toplam 6 
bin 700 metrekare alan üzerinde 
hizmet vermekte. Tesisimiz, 
saatte 2 ton olmak üzere günlük 
maksimum 30 ton kuru Kırmızı 
Kabuklu Antepfıstığı ve saatte 1 ton 
Kavrulmuş Antepfıstığı ile saatte 
1 ton Kavrulmuş İç Antepfıstığı 
işleme kapasitesine sahip. İşleme 
tesisimizde, Temizleme, Kavlatma 
(Islama ve Kabuk Soyma), Çıtlatma, 

Kavurma, Kırma, Paketleme gibi 
çeşitli ünitelerimiz yer almakta” 
ifadelerini kullandı.

Avrupa Birliği ve Türkiye 
Cumhuriyeti tarafından finanse 
edilen, Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı'nın Rekabetçi Sektörler 
Programı kapsamında hayata 
geçirilen INNOFOOD Projesi’nin 
kapanış programı Gebze'de bulunan 
TÜGİP Gıda İnovasyon Merkezi'nde 
gerçekleştirildi.

Proje etkinliğine, Sanayi ve 
Teknoloji Bakan Yardımcısı Prof. 
Dr. Ahmet Yozgatlıgil, TÜBİTAK 
Başkanı Prof. Dr. Hasan Mandal, 
GTB Yönetim Kurulu Başkanı 
Mehmet Akıncı, GTB Genel 
Sekreteri Özgür Bayram ve projenin 
bölgesel ortaklarından Giresun 
Ticaret Borsası ile Şanlıurfa Ticaret 
ve Sanayi Odası temsilcileri katıldı.

Toplantıda konuşan GTB Başkanı 
Akıncı, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı 
tarafından yürütülen, nihai 
faydalanıcısının TÜBİTAK Marmara 
Araştırma Merkezinin olduğu 
INNOFOOD projesinin bölgesel 

ortağı olmaktan ve Gaziantep’e Pilot 
Ölçekli Antep Fıstığı İşleme Tesisi 
gibi büyük bir yatırımı kazandırmış 
olmaktan mutluluk duyduklarını dile 
getirdi.

Pilot Ölçekli Antep Fıstığı İşleme 
Tesisinin sektöre teknolojik 
anlamda değer katan bir yatırım 
olduğuna dikkat çeken Akıncı, 
“Bugün projenin belki kapanış 
toplantısını yapıyoruz ama aynı 
zamanda diktiğimizin fidanların 
ağaç olup meyve verdiğine de hep 
birlikte şahitlik ediyoruz. 2018’de 
attığımız imzalar ile başlayan proje 
yolculuğumuz, şimdi günde 30 
ton fıstık işleme kapasitesine sahip 
bölgenin örnek bir tesisi haline 
dönüştü” dedi.

Pilot Ölçekli Antep Fıstığı işleme 
tesisinde 2024 yılında 154 ton kuru 
kırmızı kabuklu Antep fıstığının 
işlem gördüğünü açıklayan Akıncı, 
ağustos ayında başlayacak Antep 
fıstığı hasat sezonu ile bu rakamın 
çok daha yüksek seviyelere 
ulaşacağını inandıklarını dile getirdi. 
Haber Merkezi

Antep fıstığı bölge ekonomisi
için vazgeçilmez bir tarım ürünü

20 milyon insanı hüsrana 
uğratarak hayal kırıklığı yaşattılar

Anadolu Sağlık Sen Genel Başkanı 
Necip Taşkın, “2024 yılı ikinci 
döneminde memura yüzde 19.31 
değil, yüzde 10 zam yapıldığını 
belirterek, memura ve memur 
emeklisine yapılan adaletsizlik 
giderilmediği müddetçe çalışanların 
moral ve motivasyon bozukluğu iş 
verimini olumsuz etkileyecektir” dedi. 

Memur ve memur emeklisine 
verilen sözlerin yerine getirilmesini 
isteyen Taşkın, “Devlet eliyle yaşatılan 
adaletsizlik aile bireyleriyle birlikte 
yaklaşık 20 milyon insanı hüsrana 
uğratarak büyük bir hayal kırıklığı 
yaşatmıştır” ifadelerini kullandı. 

Memur ve memur emeklisinin 
çarşıya pazara çıkamadığını ve zor 
şartlarda yaşamaya çalıştıklarına 
dikkat çeken Taşkın, elektriğe gelen 
%38 zam ile birlikte a’dan z’ye her 
şeye zam geleceğini ve bugüne kadar 
maaşları eriyen dar ve sabit gelirli 
memur ve memur emeklilerinin 
sadece yoksullaşmakla kalmayacağını, 
aynı zamanda Anayasa ile güvence 
altına alınan insanca yaşama 
hakkının da tamamen elinden alınmış 
olacağını belirterek şu ifadelere yer 
verdi: “Ekonomimizin zor durumda 
olduğunu zaten görüyoruz. Ancak 
ekonomiyi ne memur ne de memur 
emeklisi bozdu. Bunlara yapılacak 

maaş zammı da ekonomiyi içinden 
çıkılmaz hale getirmeyecektir. 
Milletvekili maaşlarına yapılan 
zamlar da ortada! Halk açlık sınırında 
yaşamaya çalışırken, memur ve 
memur emeklisine yapılan zam, 
kayıplarının bile telafisi olamayacak 
durumda iken “bal tutanın parmağını 
yalaması” toplumu rahatsız ediyor! 
Sorumluluk sahibi olan herkesin 
vicdanıyla hesaplaşması gerekiyor! 

Memura kira yardımı ve büyükşehir 
tazminatı sözü verildi, bu sözün 
tutulmasını istiyoruz.  8077 TL’lik 
seyyanen zammın memur emeklisine 
de aynen verileceği açıklandı, ancak 
geldiğimiz noktada hem memur 
emeklisine verilmedi hem de taban 
aylığa yansıtılmayarak emekliliğe 
yansımayan bir zam yapılmış oldu. 
Artık kandırılmak istemiyoruz. 
Memura verilen sözler tutulmalıdır. 
Öncelikle memurun içinde 
bulunduğu ekonomik koşullar gözden 
geçirilerek iyileştirme yapılmalıdır. 

Söz verilen 3.600 ek gösterge 1. 
Dereceye gelmiş tüm memurlara ayırt 
edilmeksizin verilmelidir. Memura 
Bayram ikramiyesi verilmeli, kira 
yardımı ve büyükşehir tazminatı 
bir an önce hayata geçirilmelidir. 
En önemli konulardan biri de 
vergide adaletin sağlanmasıdır. Az 

kazanandan az, çok kazanandan 
çok vergi alınarak vergide adaletin 
sağlanmasını istiyoruz. Vergi dilimi 
yükseltilerek vergi oranı %15’te 
sabitlenmelidir. Yardımcı Hizmetler 
Sınıfının kaldırılarak bu kadroda 
çalışanların eğitim durumlarına 
göre bir defaya mahsus olmak üzere 
G.İ.H.S ve T.H.S.’na geçirilmeleri 
ile maaşlarında bir miktar artış 
sağlanması beklenmektedir. Ülkemiz 
kalkınıyorsa kalkınmadan çalışanlara 
pay verilmelidir. Yılda iki defa maaş 
zamları dışında ayrıca refah payı 
verilmelidir. Özel Hizmet Tazminatı 
ile yan ödeme puanlarının artırılarak, 
özellikle sağlık çalışanlarının 
emeğinin karşılığı verilmelidir. Şunu 
belirtmek gerekir ki enflasyon farkı 
zam değildir. Memurun ve emeklinin 
cebini hortumlayan enflasyonun 
kaybının karşılığıdır ki zaten TÜİK 
eliyle bu da engellenmektedir. 
Enflasyon farkının eskiden olduğu 
gibi her ay maaşlara yansıtılması 
gerekir. Diğer yandan, gündüz ve 
gece nöbetlerinin birbirinden ayrı 
değerlendirilmesi ve gece nöbeti 
ücretlerinin artırılması, giyim 
yardımının günün ekonomik 
koşulları dikkate alınarak yeniden 
yapılandırılması, kreş yardımı 
yapılması gerekiyor.” Haber Merkezi

Her yıkılan bina milli bir servet
Gaziantep merkez ve ilçelerde toplamda 

2 bin 800 civarında orta hasarlı bina 
olduğunu söyleyen İnşaat Mühendisi 
Mustafa Gümüş, her yıkılan binanın milli 
servet değerinde olduğuna dikkat çekti. 

Sorun bir an önce çözüme kavuşmalı
Gümüş, ‘’İsteyenler oturdukları 

hafif hasarlı binaları kendi imkanları 
ölçüsünde güçlendiriyor. Malatya, 
Adıyaman, Hatay, Kahramanmaraş’ta 
orta hasarlı binalar için ruhsat verilirken, 
kentimizde bulunan orta hasarlı binalar 
için ruhsat alamıyoruz. Konut bulmanın 
neredeyse imkansız hale geldiği kentte 
bu sorun bir an önce çözüme kavuşmalı’’ 
çağrısında bulundu.

Asıl sorun orta hasarlı binalarda
Hafif, orta ve ağır olmak üzere üç 

çeşit hasar olduğunu hatırlatan Gümüş, 
‘’Hafif hasarlı binalarda oturulabilir, orta 
hasar da ise binanın güçlendirilmesi ile 
oturulabilir ancak ağır hasarın yıkılması 
gerekiyor. Kentimizde ki ağır hasarlı 
binaların yıkımına devam ediliyor. Asıl 
sorun orta hasarlı binalarda’’ ifadelerini 
kullandı. 

Orta hasarlı binalarda ruhsat 
olmadığı için güçlendirme yapılamıyor

Gaziantep’te kiralık dairelerin 
fiyatlarının yüksek olduğunu sözlerine 
ekleyen Gümüş, ‘’Kiralık daire fiyatları 
yüksek olduğundan insanlar orta 
hasarlı binalarda oturmaya devam 
ediyor. Belediyeler orta hasarlı 
binalara ruhsat vermiyor, vermeyince 
de güçlendirme yapılamıyor. 
Dolayısıyla insanlar mağduriyet 
yaşıyor ve yıkılan her bir bina milli 
servet değerinde bina kurtarılacak 
durumda iken yıkılması milli servetin 
de çöpe atılması anlamına geliyor’’ 
açıklamasını yaptı. 

Belediyelerin kentin yerelde mülki 
idare amiri olduğunu kaydeden 
Gümüş, ‘’Bir binanın iskanı var ise 
binanın proje belediye tarafından 
istenmeli ve izin verilmeli. Sonrasında 
ise bina üzerinde gerekli testler 
yapılır. Yapılan projeler daha sonra 
üniversiteye gönderiliyor. Orada da 
proje incelendikten sonra belediyeye 
ondan sonra yapı denetim firmasına 
gider. Tüm işlemlerden geçtikten 
sonra projeye onay verilirse binaya 
fiber, betonarme ve çelik olmak üzere 
üç çeşitten birini yaparız’’ şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi 

Orta hasarlı binaların
ruhsat sorunu çözülmeli

İçişleri Bakanı Yerlikaya, sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamada, Emniyet 
Genel Müdürlüğü Asayiş Daire Başkanlığı 
koordinesinde; İl Emniyet Müdürlükleri 
Asayiş Şube Müdürlüklerince Mersin, 
Kahramanmaraş, Erzurum, Samsun, 
Nevşehir ve Balıkesir merkezli Hatay, 
Denizli, Adana, Siirt, Diyarbakır, Kayseri, 
Gaziantep, Şanlıurfa, Batman, İzmir, 
İstanbul, Muğla ve Manisa’da “Düğüm-1” 

operasyonlarının düzenlendiğini belirtti.
Yerlikaya, operasyonlarda, bin 748 

vatandaşı dolandırarak mağdur eden 
88 şüphelinin yakalandığını bildirdi. 
Yerlikaya, operasyonlar sonucu 10 
adet ruhsatsız tabanca, 2 adet kurusıkı 
tabanca, 2 adet ruhsatsız pompalı tüfek, 
çok sayıda bilgisayar, telefon, sim kart ve 
taşınabilir bellek ile çok miktarda döviz 
ve Türk lirası ele geçirildiğini söyledi.t24

Antep’te 
nitelikli 
dolandırıcılık 
operasyonu

Esnaf pahalılıktan, vatandaş alım Esnaf pahalılıktan, vatandaş alım 
gücünün düşmesinden şikayetçigücünün düşmesinden şikayetçi

Gaziantep’te Mustafa Yılmaz, eski 
ortakları olduğu öğrenilen Mustafa 
Kahraman ile Ali Kahraman isimli iki 
kardeşi silahla vurduktan sonra intihar 
etti.

Olay Gaziantep’in Şahinbey ilçesi 75. Yıl 
Mahallesinde meydana geldi. Edinilen 
bilgilere göre, eski ortak olduğu öğrenilen 
Mustafa Yılmaz ile 2 kardeş Mustafa 

Kahraman ve Ali Kahraman bir süre önce 
ayrıldı. 

Kadayıfçı olan 2 kardeşin dükkanına 
gelen Mustafa Yılmaz, eski ortakları 
Mustafa Kahraman ve Ali Kahraman’dan 
dükkanı geri istedi. 

Kardeşlerden olumsuz yanıt alan Mustafa 
Yılmaz silahla 2 kardeşi vurduktan sonra 
kafasına sıkarak intihar etti. cumhuriyet

Eski iş ortaklarını öldürüp intihar etti

Türk Hava Yolları (THY), özel yolcu 
salonlarının (CIP lounge) kullanım 
ücretine yüzde 50 zam yaptı. 1 
Temmuz‘da uygulamaya konulan yeni 
zamla THY'nin İstanbul İç Hat CIP 
lounge kullanım ücreti 1350 TL oldu.

Türk Hava Yolları (THY), özel yolcu 
salonlarının fiyatlarını 1 Temmuz 
itibarıyla güncelledi.

Yapılan yüzde 50 zam ile İstanbul 
CIP lounge kullanım ücreti 900 
TL’den 1350 TL, Antalya ve İzmir’de 
1250 TL, Bodrum’da 1450 TL, 
Ankara’da 900 TL olurken, Adana, 
Kayseri, Diyarbakır, Gaziantep, 
Hatay, Trabzon, Diyarbakır, Rize 
havalimanlarındaki fiyatları ise 750 
TL oldu. t24

THY, özel yolcu salonları 
ücretlerine yüzde 50 zam yaptı


